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Supporting The Truth

Supporting the truth-نُصرة الحق

.If you must be fanatical, then be fanatical in assisting the truth and aiding the aggrieved .1

1ـ إنْ كنْتُم لامحالَةَ متَعصبين فَتَعصبوا لنُصرة الْحق وإغاثَة الْملْهوفِ.

If you had not turned away from assisting the truth, you would not have felt weakness in overpowering .2
.falsehood

.لالْباط ينهتَو نتَهِنُوا ع لَم قالْح ةرنُص نتَتَخاذَلُوا ع لَم 2ـ لَو

.One who assists the truth shall be successful .3

.أفْلَح قالْح رنَص ن3ـ م

Assist Allah with your heart, your tongue and your hand, for indeed Allah, the Glorified, has .4
.guaranteed assistance to one who assists Him

.هرنْصي نم ةربِنُص فَّلَقَدْ ت حانَهبس هدِكَ فَإنَّ الكَ ويسانبِقَلْبِكَ ول هرِ ال4ـ اُنْص

.One who neglects to assist his friend is awoken by the footsteps of his [advancing] enemy .5
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.ِهدُوع ةطْابِو هنْتَـبا ِهيلو ةرنُص نع نام ن5ـ م

He who sharpens the spearhead of anger for the sake of Allah acquires the strength to defeat the .6
.stalwarts of falsehood

.لالْباط دّاءأش لع قَوِي حانَهبس هبِ لنانَ الْغَضدَّ سأح ن6ـ م

.One who seeks assistance through patience will not be deprived of victory .7

7ـ لَم يعدَم النَّصر من انْتَصر بِالصبرِ.
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